
stem času pa razgledovanje kulturnih, geo
grafskih in zgodovinskih znamenitosti Sara
jeva. Vse podrobnosti bodo razvidne iz po
znejših objav. 

6. Udeleženci glavne skupščine bodo od
potovali iz Ljubljane z brzovlakom 20. t. m. 
ob 20. uri. Prihod v Slav. Brod ob 2.49, odhod 
iz Slav. Broda ob 3.15. prihod v Sarajevo ob 
12.06. Ponovno opozarjamo vse one, ki se na
meravajo udeležiti glavne skupščine, da se pri
javijo sekciji. 

7. Četrtinska voznina dovoljena. Ker od
loka še nimamo, bomo podrobnosti objavili 
v dnevnikih. 

8. Polovična voznina na progi Ljubljana— 
Sarajevo (do Slav. Broda brzi, od Slav. Broda 
do Sarajeva osebni) stane 120 Din. Ker se ne
kateri udeleženci zanimajo za vožnjo na progi 
Sarajevo—Dubrovnik.—Split in preko Zagreba 
v Ljubljano, ter za ceno vožnje iz Sarajeva 
preko Užic—Čačka in Lajkovaca v Beograd, 
navajamo sledeče: 

Sarajevo—Dubrovnik polovična voznina 
III. razr. 48 Din, Dubrovnik—Split II. razred s 
50% popustom 96 Din, Split—Ljubljana brzi s 
50% popustom Din 113.75, Sarajevo—Užice— 
Beograd s 50%' popustom III. razred Din 67.50 
in Beograd—Ljubljana brzi Din 113.75. 

9. Vse ostale informacije bodo dobili ude
leženci od zastopnika sekcije med vožnjo in 
v Sarajevu teT pri vodstvu glavne skupščine. 

— Intervencije za službe — privatna 
pisma« Učiteljstvo ponovno naprošam, da se 
ne obrača s privatnimi pismi na me, da po
sredujem za njihovo premestitev. Nimam se
znama prosilcev za poedina mesta, da bi mo
gel presoditi kdo je upravičenejši za kako 
mesto. Načeloma je treba izvesti oddajo pro
stih mest le potom predloga banske uprave, 
zato je vsako obračanje na mene brezpred
metno. Za reparacije se zavzema sekcija in 
jo jaz v tem pogledu podpiram. Tudi dru
žinske očete in matere ona podpira s svojim 
priporočilom. V protekcijonizem se pa ne 
morejo spuščati ne sekcija in ne njeni funkcijo
narji — kar je pravilno. Oni, ki se obračajo 
za protekcijonizem na gg. poslance in dru
gam, škodujejo stanu in s tem sebi. V Beo
gradu, 12. avg. 1935. Ivan Dimnik, preds. JUU. 

— Zahvala Trboveljskega Slavčka. Upra
va pevskega zbora Trboveljskega slavčka se 
najgloblje zahvaljuje vsem tovarišem in tova
rišicam, ki so pokazali vso naklonjenost pri 
aranžmanu koncertov v Rimskih toplicah. 
Laškem, Murski Soboti in Ljutomeru. Dolžne 
se čutimo izraziti zahvalo tudi gostiteljem 
otrok in spremstva v navedenih krajih. 

— Stoletnica rojstva pesnika Simona Jen
ka na Podreči pri Mavčičah. Odbor za prire
ditev slavnosti ob 100 letnici rojstva pesnika 
Simona Jenka sporoča javnosti, da je promet
no ministrstvo dovolilo polovično voznino na 
vseh železnicah kraljevine Jugoslavije. Proglas 
slovenski javnosti s sporedom se objavi v na
ših dnevnikih, kakor tudi tednikih. Slavnost 
se vrši v nedeljo dne 18. t. m., ob slabem vre
menu pa prihodnjo nedeljo, dne 25. t. m. 

— Maturante ljubljanskega moškega učite
ljišča iz leta 1925. obveščamo, da se vrši se
stanek ob desetletnici našega službovanja med 
narodom v sredo dne 14. avgusta t. 1. pri Šte
fanu Mencingerju (gostilna), na šmartinski ce
sti št. 10 v Ljubljani. Začetek ob 18. uri. Radi 
priprav prijavite takoj svojo udeležbo na na
slov: Rupnik Vinko, strokovni učitelj, Ljub
ljana, gluhonemnica. 

DVA POPRAVKA 
GLEDE SKUPŠČINE JUU SEKCIJE 

BEOGRAD. 
Popravek nadzornega odbora JUU. 

V članku »Skupščina učiteljstva sekcije 
mesta Beograda«, ki je bil objavljen v »Poli
tiki« 6. julija 1935., je na 6. strani tudi 20 

NAVODILA ZA UDELEŽENCE GLAVNE 
SKUPŠČINE. 

1. Dovoljena je četrtinska voznina za 
člane udruženja. Istočasno je bila vložena 
prošnja, da se dovoli povratek posebni sku
pini s 75% popustom iz Sarajeva preko Du
brovnika in Splita v dravsko banovino. Po
drobnosti o tem bomo javili naknadno, če 
bo ta popust odobren. Člani dravske sek
cije bodo potovali od Zidanega mosta do 
Sarajeva skupno. Da bo mogoče preskrbeti 
zadostno število železniških vozov, prosimo, 
da se vsakdo, ki se namerava udeležiti glavne 
skupščine, prijavi sekciji. 

2. Poleg delegatov smejo prisostvovati 
glavni skupščini tudi člani udruženja. Pri 
vhodu v dvorano bodo morali pokazati svojo 
uradniško legitimacijo in člansko izkaznico. 
Članska izkaznica bo poleg uradniške potreb
na tudi za legitimiranje železniškemu osebju. 

3. Uprave sreskih društev obveščamo, da 
neizogibno in pravočasno izroče pravilna .po
oblastila svojim predsednikom in delegatom. 
Pooblastila naj vsebujejo: Ime in priimek 

Splošne vesti 
delegata, službeni kraj, društvo, ki ga zasto
pa, (srez, banovina), kdaj ie bil izvoljen za 
delegata, kraj, datum, podpis predsednika, 
podpis tajnika ter društveni žig. Članom 
glavnega odbora JUU, članom upravnega in 
nadzornega odbora sekcije bo izdala poobla
stilo sekcija. 

4. V Sarajevu je organizirala sekcija 
posebni odbor za stanovanje in prehrano. 
Stanovanja bodo v hotelih, privatnih hišah, 
internatih in šolah. Vsak član dravske sekcije, 
ki želi, da se mu preskrbi stanovanje, naj 
javi z dopisnico na naslov: JUU sekcija za 
dravsko banovino v Ljubljani, Frančiščanska 
ulica 6, nastopne podatke: 

1. Kako stanovanje želi. 
2. Za katere dni. 
3. Svoj točen naslov. 
Prijave pošljite takoj, ker moramo skup

ni seznam dostaviti stanovanjskemu odseku 
v Sarajevu. Nakaznice za stanovanje bodo 
prejeli udeleženci glavne skupščine od zastop
nika dravske sekcije med vožnjo v Sarajevo. 

5. Po skupščini bodo razni izleti. O pro



vprašanj tov. Miodraga Jankoviča, učitelja 
v Beogradu, ki jih je stavil na skupščini uči
teljstva sekcije mesta Beograd. 

Štiri vprašanja (15.—18.) se nanašajo na 
prvi koncept, med razpravo znatno spreme
njenega načrta proračuna JUU za 1.1935./36., 
ki bo predložen v razpravo in sprejetje XV. 
glavni skupščini v Sarajevu. 

Na osnovi materiala v konceptu načrta 
proračuna za 1935./36. leto je postavil g. Jan
kovič vprašanje (19.), ki se glasi dobesedno: 
»Povejte nam, ali nam navedeni predmeti ne 
dajejo pravice, da verujemo, da se v naši or
ganizaciji vodi neka neekonomična politika?« 

Z objavo teh vprašanj v »Politiki« bi 
moglo dobiti učiteljstvo vtis, da se nepravilno 
in neracionalno postopa z imovino Udruženja 
in da se v Udruženju vodi neekonomična po
litika, zaradi tega 6e nadzorni odbor JUU 
smatra poklican, da da na ljubo objektivne 
resnice in v obvestilo učiteljstvu sledečo iz
javo: 

»Nadzorni odbor Jugoslovenskega učitelj
skega udruženja je pri vršenju svoje dolžnosti 
in svoje pravice budno spremljal celokupno 
poslovanje izvršnega odbora ter je prišel do 
prepričanja, da ima izvršni odbor pri gospo
darstvu z imovino Udruženja vedno pred 
očmi napredovanje ekonomsko finančnega 
stanja Udruženja in da z imovino Udruženja 
pravilno in racionalno ravna. 

Mnoga dovršena in započeta vprašanja 
ekonomsko finančnega značaja to jasno do
kazujejo. 

Popolnoma nov sistem razširjenega dela 
in mnoga vprašanja, ki se pojavljajo v zvezi 
T novimi potrebami in pogledi na naloge udru
ženja, zahtevajo tudi nesumljivo večje finanč
ne žrtve. 

Ekonomsko finančno poslovanje Udruže
nja nosi samo povoljna in pozitivna Obeležja, 
o čemer se bo imelo učiteljstvo priliko prepri
čati iz obsežnega poročila o delu glavnega od
bora JUU v letu 1934./35. 

Končno pripominjamo, da taki in slični 
postopki naših tovarišev niso upravičeni in 
žal nam je, da moramo verovati, da so ten
denciozni. 

Predsednik nadozornega odbora JUU: 
Dragotin Igl, s. r. 

Tajnik: 
Vitomir Srnic, s. r. 

Člani: 
Borivoj Pavlovič, s. r. Arsenije Tubič, s. r. 

Dušan Eremic, s. r. 

Popravek tov. Ostojiča. 
Predsednik JUU sekcije za mesto Beo

gTad in član izvršnega odbora tov. Dragomir 
Ostojič je poslal izvršnemu odboru naslednje: 

»Iz poročila redne letne skupščine JUU 
sekcije za dravsko banovino, objavljeno v 
Narodni prosveti št. 3. in 4. od 28. julija t. L, 
se vidi, da je tov. Vojteh Debeljak naslovil 
na predsednika izvršnega odbora in predsed
nika sekcije za dravsko banovino tov. Ivana 
Dimnika interpelacijo povodom 20 vprašanj 
postavljenih od strani delegata tov. Janko
viča na skupščini JUU sekcije Beograd in to 
v zmislu dopisa beograjske »Politike«. 

Na to interpelacijo tov. Debeljaka odgo
varjam sledeče: 

»Na stavljena vprašanja tov. Jankoviča 
sem odgovoril, da so se vsa ta vprašanja pre
tresla na seji izvršnega in glavnega odbora, 
pa kljub najboljši volji, da bi se izdatki 
zmanjšali, se ni uspelo, ker velika organiza
cija, kakor je učiteljska, mora imeti večje iz
datke. Tudi jaz sem za racionalno varčevanje, 
ampak kadar je v vprašanju delo v neki orga
nizaciji, a to mora biti konstruktivno, tedaj 
morajo biti tudi veliki izdatki.« 

Ta moj odgovor je dobesedno tako vne
sen v skupščinski zapisnik. 

Vse drugo, Ikar je bilo priobčeno v ome
njeni številki »Politike« kot o majavosti v iz
vršnem odboru itd., je netočno. 

Drag. Ostojič, s. r., 
predsednik JUU mesta Beograd. 


